
 

                   
REPUBLIKA HRVATSKA     
ISTARSKA ŽUPANIJA  
GRAD LABIN 
Gradonačelnik 
 
KLASA: 021-05/18-02/48 
URBROJ: 2144/01-01-18-2 
Labin, 27. kolovoz 2018. 

                                     GRADSKO VIJEĆE 
                          Vijećnicima - svima 

 
 
PREDMET:  Vijećnička pitanja – odgovori, dostavlja se 
 
 Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Darko Martinović (KLGB nositelj: Silvano 
Vlačić) je na 15. sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 31. srpnja 2018. godine 
postavio vijećničko pitanje u svezi sa plinofikacijom Labina i to: 
 

„1. S obzirom na činjenicu da nisam dobio traženi odgovor na postavljena pitanja oko 
plinofikacije Labinštine molim da mi se odgovori konkretno slijedeće:   

 da li je projekat plinofikacije Labinštine još uvijek aktualan, realan i  što ste do sada 
poduzeli u tom smislu  

 zašto se ne provede anketiranje građana o zainteresiranosti za priključivanje na 
gradski plin, temeljem čega se mogu  izraditi određene analize tipa feasibility 

 da li se Grad Labin javljao na  javne  natječaje Županije Istarske ili resornih  
ministarstva RH sa svrhom plinofikacije 

 kako je moguće da je tvornica Rockwol spojena na magistralni vod a naša 
industrijska zona na Vinežu  nije. Molim odgovor  u pisanom obliku. 

 
ODGOVOR: 

U više navrata vođen je razgovor sa direktorom Plinare d.o.o. Pula, koja je 
koncesionar za plinofikaciju područja Grada Labina i općina Labinštine. Analizirane su 
potrebe za Poslovnu zonu Vinež, ali interes nažalost nije bio velik. Što se tiče drugih 
privatnih investitora  potreba za ulaganjem u korištenje plina kao energenta putem plinske 
mreže je njihova poslovna odluka, a jedinica lokalne samouprave teško može imati utjecaja 
na takvu odluku. Kada se pojavi neki veći  gospodarski subjekt, kao što je to bio Rockwool, 
koji ima potrebe za većim količinama plina onda je opravdanost ulaganja u plinsku mrežu 
znatno veća i ekonomski isplativija za koncesionara. 

Pravi pokretač izgradnje plinske mreže za Grad Labin je interes građana i njihova je 
odluka koji će energent odabrati, a Plinara d.o.o. Pula je firma koja za to ima koncesiju i ona 
odlučuje o svojoj poslovnoj politici. Ono što se može napraviti u dogovoru sa koncesionarem 
je preispitati potencijalni interes i u odnosu na to projekciju moguće potrošnje na području 
Grada Labina i općina Labinštine.  

 
Sa poštovanjem,  
 

                         GRADONAČELNIK 
                    Valter Glavičić,v.r. 
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